



**Shakedown Tim & The Rhythm Revue
Shakedown's Th'owdown**

Rhythm Bomb Records (London) präsentiert: "Shakedown's Th'owdown" das neue Album von Shakedown Tim & The Rhythm Revue. Es ist eine tolle und abwechslungsreiche Sammlung von Blues, Swing, Jump, R&B, Rock'n'Roll... gespielt mit Attitüde und authentischen Sounds.

Die amerikanische Blueslegende James Harman ist der Produzent dieses Albums. Er legte auch eine mächtige, feine Mundharmonika hin. Auf Icepick's Shakedown Th'owdown' überraschte er alle, indem er den Albumtitel laut schrie und den Aufnahmerraum an einem Samstagabend in eine echte Juke Joint Party verwandelte!

Piano-Spieler extra ordinaire Gene Taylor kam vorbei, um die Elfenbeine auf sechs Spuren zu kitzeln. Die Musik passte Gene wie ein alter Schuh. Auch nach 45 Jahren Recording-Karriere hat er immer noch neue Tricks im Ärmel, gerade dann, wenn man es nicht erwartet hat. Er hat wunderbar gespielt.!

Die Musik klingt, als käme sie aus dem vorigen Jahrhundert. Tim singt über das heutige Leben... ex. über die Art und Weise, wie der analoge Mensch mit diesem digitalen Zeitalter umgeht... aber die meisten Themen sind zeitlos und universell: Liebe, Seks, Widrigkeiten, gute Zeiten, Überleben, Partys...

Die Rhythm Revue war (wie immer) in bester Form und lieferte BIG TIME. Bart Stone blies einige fettige und fette Töne aus, während Dennis Tubs die Kontrolle über den Maschinenraum hatte, in dem er seine magischen Rhythmen produzierte. Boss blieb kühl, ruhig, ruhig und sammelte und handhabte die tiefen Frequenzen perfekt. (Alle Bässe, keine Höhen!!!!) Tim drehte seinen kleinen 41 Gibson Amp bis auf 10 hoch und machte sein Ding... Zum Glück hat der Amp während dieser heißen Session kein Feuer gefangen.

Das Vorgängeralbum "Hard To Catch", produziert von Nico Duportal, hat sich wirklich gut geschlagen und die Band auf vielen renommierten europäischen Bühnen etabliert.

Genießen Sie "Shakedown's Th'owdown" auf Ihrem Plattenspieler, CD-Player, iPod... oder schauen Sie sich diese live an. Sie werden sie sehen wollen und anfangen zu tanzen!

Tracklist:

1. Drop You Like A Bad Habit	7. Rollin' On
2. Junior's Mambo	8. Drop You Like A Bad Habit (lowdown version)
3. Icepick's Shakedown Th'owdown	9. I Will Unfriend You
4. Did The Best I Could	10. I Wanna See You Baby
5. The Way It's Gonna Be	11. Blues After Hours
6. No More Fightin'	12. Let's Get A Life

EAN CD **BROKENSILENCE 18702**



EAN VINYL **BROKENSILENCE 18710**



CD RELEASE NR.: RBR-5875
 Vinyl RELEASE NR.: RBR-5934
 LABEL: Rhythm Bomb Records
 GENRE: Rhythm'n'Blues
 TRACKS: 12
 FORMAT: CD deluxe ecopac and 12' Vinyl

Rhythm Bomb Records (London) presents: 'Shakedown's Th'owdown' the new album by Shakedown Tim & The Rhythm Revue. It's a swell and varied collection of blues, swing, jump, R&B, rock 'n roll... played with attitude and authentic sounds.

American blueslegend James Harman is the producer of this album. He also layed down some mighty fine harmonica. On 'Icepick's Shakedown Th'owdown' he surprised everybody by shoutin' out loud the album title and turning the recording room into a real juke joint party on a saturday night!

Piano player extra ordinaire Gene Taylor came over to tickle the ivories on six tracks.

The music fitted Gene like an old shoe. Even after a recording career of 45 years, he still has new tricks up his sleeve, just when you weren't expecting it. He played beautifully!!!

The music sounds like it came from the previous century.

Tim sings about todays life... ex. about the way the analog man deals with this digital era... but most topics are timeless and universal: love, seks, adversity, good times, survival, parties...

The Rhythm Revue was in great shape (as always) and delivered BIG TIME. Bart Stone blew out some greasy and fat tones while Dennis Tubs was in control of 'the engine room' where he produced his magic rhythms. Boss stayed cool, calm & collected and handled the low frequencies perfectly. (All bass, no treble!!!) Tim turned his little '41 Gibson amp all the way up to 10 and did his thang... Luckily the amp didn't catch fire during this hot session.

The previous album 'Hard To Catch', produced by Nico Duportal, did really good and got the band on many renowned European stages. To be continued...

Enjoy "Shakedown's Th'owdown" on your record player, CD player, iPod... or check them out live. This band is not only shooting from, but at the hips as well. They will, wanna see and make you dance!

Link:
www.rhythmbomb.com/shakedown-tim-and-the-rhythm-revue/

www.facebook.com/ShakedownTim.The.RhythmRevue/

www.shakedowntim.be/